
Ämne: VB: Svar på dina frågor.
Från: Jan Eriksson
Till: Kristina Olofsson
Mottaget: 2021-05-26 15:55:41

Hej,
 
Kan du lägga detta till handlingarna.
 
 
Med Vänliga Hälsningar
Jan Eriksson
Förvaltningschef Kultur- och Teknikförvaltningen
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Från: Mats Moberg <matsmoberg.mm@gmail.com> 
Skickat: den 28 april 2021 16:17
Till: Jan Eriksson <jan.eriksson@timra.se>
Ämne: Svar på dina frågor.
 
Hej Jan!
 
JAg ber om ursäkt för att jag inte kunde ta ditt samtal tidigare i dag. Jag satt i webbmöte med 
Destination Sundsvall och ett antal entreprenörer om hur besöksnäringen i regionen ska kunna 
utvecklas än mer.
 
Jag skickar  med en förklaring till varför vi kommer en gång till med en ansökan, våra ambitioner 
och vad vi behöver pengar till.
 
Timrå kustvandring är som Du vet en nystartad förening som bygger på att skapa 
intresse för vandring i Timrå för besökare, företag, Timråbor, skolor med flera. Som det 
ser ut just nu så är intresset enormt och föreningens ambitioner är att ta till vara detta, 
allt i syfte att öka intresset för Timrå som ort och bidra till att utveckla dess 
besöksnäring.
Det tidigare sökta bidraget och som vi fått godkänt är en förutsättning för att skapa 
administrativa verktyg, finansiera många strategiska köp som tjänster, utrustning och 
system. Lokaler är inte en oviktig del i en väl fungerande förening, liksom skapa 
information på nätet, kartor och GPS.
 

http://www.timra.se/
http://fromtimrawithlove.se/


Den andra ansökan har sin utgångspunkt i att kunna förverkliga förstudiens 9 olika 
projektförslag (Etapper) och i en takt som bygger på en stegvis utveckling och nya 
spännande intresseområden. Eftersom att skapa en väl fungerande vandringsled 
förutsätter långt gående överenskommelse med markägare, anpassning av mark och 
omgivning, bygga spänger och broar samt genomgångar i och genom olika 
markområden. Sökta medel är till för genomförande i fält och är nödvändigt för att 
inledningsvis kunna utforma en hållbar och säker vandringsled utifrån gängse standard 
och regler.
 
Jag hoppas att detta förklarar varför vi har gjort ännu en ansökan. Om inte, ring gärna.
 
Med Vänlig hälsning
Mats Moberg
Ordf. Timrå Kustvandring.


